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Barneveld, 18 december 2024   
 
Geacht College, 
 
Op basis van de organisatieverordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie van Lokaal Belang 
schriftelijke vragen aangaande de herinrichting van het Pastoriebos te Voorthuizen. 
 
Zoals bekend heeft Lokaal Belang zich altijd ingezet voor het behoud en het versterken van dit bos. Wij vinden het 
dan ook belangrijk dat, na het democratisch genomen besluit rondom het appartementencomplex, er wel 
gezorgd wordt het nog bestaande Pastoriebos zo goed, groen en toekomstbestendig mogelijk te laten zijn. Dit 
mede gezien het feit dat het Pastoriebos onderdeel is van het Groene Hart van Voorthuizen en deel zal uitmaken 
van de te realiseren Groene Slinger door Voorthuizen. 
Lokaal Belang heeft kennis genomen van de oplevering van het gemeentelijke deel van het Pastoriebos in 
Voorthuizen. Na deze opening heeft wethouder Pluimers aangegeven dat projectontwikkelaar Van Bekkum zijn 
deel van het werk nog moet afmaken en dat men daarna in gesprek zal gaan hoe het resterende deel eventueel 
samen moet worden aangepakt. Er dient tevens nog struweel aangebracht te worden ten behoeve van 
vleermuizen. Dit plan qua herinrichting staat momenteel in de planning om in het 2e kwartaal 2025 aan de raad 
voorgelegd te worden. 
Tevens is in augustus 2024 voor een van de beuken op het betreffende terrein een spoedactie (“ploffen”) 
uitgevoerd om zo te trachten deze karakteristieke boom te redden. Gebleken is dat de bodem rondom deze beuk 
dusdanig verdicht was dat er geen zuurstof meer in de grond zat. Oorzaak hiervan ligt zeer waarschijnlijk in het 
feit dat niet aan de bouwvoorschriften is voldaan en er met te zwaar materieel te dicht bij de bomen is gereden. 
Deze overtreding is destijds ook door de ODDV geconstateerd, mede naar aanleiding van meldingen van 
omwonenden.   
 
Voor Lokaal Belang is het belangrijk dat zowel dit laatste deel van het Pastoriebos op de juiste wijze hersteld gaat 
worden alsook het struweel ten behoeve van de vleermuizen. Voor wat betreft dat laatste is het de vraag of de 
verwachte hersteltermijn na het 2e kwartaal van 2025 geen nadelige gevolgen heeft voor de populatie 
vleermuizen in het bos.  De kraamtijd van vleermuizen is namelijk in de maanden half mei/eind juli. 
 
Wij stellen de volgende vragen: 
 

1. Hoe zit het nu precies met het herstel van het groen van het deel van de projectontwikkelaar? 
2. Wat behoort de projectontwikkelaar nu nog precies af te ronden?  
3. Is het college op de hoogte van de huidige conditie van de in augustus “geplofte” boom? 
4. Zo ja, als de conditie van deze boom zodanig is dat behoud geen optie is, gaat het college de ontwikkelaar 

dan verplichten een vervangende boom van gelijkwaardig niveau terug te plaatsen als blijkt dat de boom 
door het niet naleven van bouwvoorschriften (geconstateerd door de ODDV)  onherstelbare schade heeft 
opgelopen? 

5. Zo nee, kan het college daar dan alsnog navraag naar doen en ons informeren? 
6. Zijn er op de locatie tijdelijke kunstnesten aangebracht voor vleermuizen om de natuurlijke broedplaatsen 

te vervangen zolang het struweel niet is hersteld? 
7. Zo nee, wil het college alles in het werk stellen dat dit alsnog gebeurt? Want als dit niet gebeurt is de kans 

groot dat de kolonie vleermuizen verdwijnt uit dit bos. 
8. Lokaal Belang ziet graag dat het college voor beide gevallen adequate actie onderneemt. Is het college 

daartoe bereid? 
 
Vriendelijke groeten, 
 
Namens de fractie van Lokaal Belang, 
Sjoerd van Amerongen 
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